
Spørsmål til spørjetimen 
Hei! 

Radøy Høgre ynskjer å fremje eit spørsmål til kommunen i kommunestyremøtet 08.12.2016. 

Me ynskjer at kommunen kan reiegjere rundt kor mange elevar som ikkje går på dei skulane 

dei krinsar til. Her ynskjer me svar på kor mange dette gjeld innan i kommunen, samt kor 

mange frå Radøy som går på skular i andre kommunar. Dette gjeld elevar på både 

barneskular og ungdomsskular. 

Med vennleg helsing, 

Radøy Høgre 


